
請在此處蓋章以示確認 please confirm by CHOP 

 

  訂購表格 Order Form 

機構名稱 Name   聯絡人 Contact Person 
 

送貨地址 Delivery Address  

聯絡電話 Contact Number  預期送貨日期 Expected Delivery Date 
 

電郵 Email  訂購日期 Order Date 
 

 No 產品名稱 
Product Name 

HK$ 數量
Quantity 

小計 
Sub-total 
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01 

*2025畢業男公仔(紫色袍)  Graduation Doll (Boy)(Purple Gown) 

$99/PC for 10 - 19PCS 
$85/PC for 20 - 99PCS 
$75/PC for 100 - 499PCS 
$69/PC for > 499PCS 

  

*2025畢業男公仔(紅色袍)  Graduation Doll (Boy)(Red Gown)   

*2025畢業女公仔(紫色袍)  Graduation Doll (Girl)(Purple Gown)   

*2025畢業女公仔(紅色袍)  Graduation Doll (Girl)(Red Gown)   

02 
*^校服布男公仔 Doll in School Uniform(Boy) 

$148/PC UP 

  

*^校服布女公仔 Doll in School Uniform(Girl)   

  總數 Total： 
 

▪ 把填好的表格傳真至玩具老師教材公司 2756 1141，當收到閣下之訂購表格後，我們會聯絡您們預約送貨時間。 
Please return the filled order form via fax on 2756 1141, once we have received your order form, we will contact you to confirm the delivery date. 

▪ 訂單滿 HK$1,000，免費送貨 (離島及偏遠地區除外) 。 
Free delivery for orders over HK$1,000 except outer islands and remote places. 

▪ 歡迎訂購全年玩具，免存倉費。 
Orders for year of 2025 are highly welcome with FREE-OF-CHARGE inventory.  

*   (i) 配備校徽襟章、畢業生名牌、紅/紫色畢業袍各一 

     Include: school badge  x 1PC, graduation name badge  x 1PC, red/purple gown x 1PC 
 
     (ii)公仔將以獨立透明膠袋包裝 

     All graduation dolls will be packed in an individual plastic bag 
 
     (iii) 客戶須提供學生名稱(excel/word檔)及校徽(AI/PSD/PDF檔), 並電郵至 info@misstoys.com.hk 

     Excel/Word file for student names and AI/PSD/PDF file for school badges are provided by customers. The files send to info@misstoys.com.hk 
 
     (iv) 如需其他畢業袍款式可與本公司聯絡 3994 6787 

     Kindly contact us at 3994 6787 should the other style of gowns are required 
 
^   校服布公仔價格因應校服的款式和數量來定 

      Price is subject to the style of school uniform and total quantity 
 
#   Q版 6吋校服布公仔配備公仔書包一個，顏色自訂 

      6” Doll in School Uniform go with a school bag doll, colour is custom-made 
 
備註欄 Remark： 

 
 
 
 
 

客戶蓋章 chop： 
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